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Translate from English to Arabic
Saudis make tourists Arab tourism movement to Egypt in January last January, Kuwaitis and Palestinians, according to the report of the Central Agency for Public Mobilization and Statistics last issued. The report warned that the number of tourists from Arab countries During the month amounted to 123 thousand and 227 tourists, down  2 .17% compared to January 2006. The number of tourist nights spent by Arab tourists during the month amounted to 684 million and 656 thousand and night, down 4 .5% for the month of January 2006 had the largest share of Saudi tourists In the number of nights, followed by the Libyans and Kuwaitis and Palestinians. 

The answer:

    تصدر السائحون السعوديون حركة السياحة العربية الى مصر خلال شهر يناير الماضي تلاهم الكويتيون ثم الفلسطينيون وذلك بحسب تقرير الجهاز المركزي للتعبئة العامة والاحصاء الصادر مؤخراً. ونبه التقرير الى ان عدد السائحين القادمين من الدول العربية خلال هذا الشهر بلغ 123ألفاً و 227سائحاً بانخفاض قدره 2ر17% مقارنة بشهر يناير  2006.وأوضح أن عدد الليالي السياحية التي قضاها السياح العرب خلال هذا الشهر بلغ مليوناً و 684ألفاً و 656ليلة بانخفاض قدره 4ر5% عن شهر يناير 2006وكان للسائحين السعوديين النصيب الأكبر في عدد الليالي يليهم الليبيون ثم الكويتيون ثم الفلسطينيون. 


